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Protokół Nr 128/10 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 8 kwietnia 2010 r. 

 
Ad 1) 
Sto dwudzieste ósme posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Pan Andrzej 

Pospieszyński o godz. 13:00.  

 

Ad 2) 

Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Sekretarz Pan Leszek Maliński zaproponował dodanie następujących punktów: 

6 f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie innowacji 
pedagogicznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu, 

6 g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictw, 

6 h) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2010 r., 

6 i) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia drugich rokowań na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kosowie, 

7 c) Zapoznanie się z informacją Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 
Nieruchomościami w sprawie wykupu gruntów pod rondo na skrzyżowaniu 
drogi wojewódzkiej z drogą powiatową 4930P Poraj – Czachorowo.  

 

Porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami został przyjęty w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”.  
 
Ad. 4 

Protokół Nr 127/10 z dnia 25 marca 2010 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów „za”  

 
Ad. 5 a) 
Wniosek Grupy Inicjatywnej Fundacji Sztandaru o wsparcie finansowe na zakup nowego sztandaru 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Borku Wielkopolskim przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  
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Zgodnie z opinią Biura Promocji i Rozwoju Powiatu w skład Grupy Inicjatywnej Fundacji Sztandaru 

wchodzi Burmistrz Borku Wlkp. Marian Jańczak, radny Pan Grzegorz Marszałek, proboszcz parafii 

NMP ks. Roman Grocholski. Obecny sztandar z 1974 roku nie spełnia wymogów regulaminowych, 

dlatego postanowiono ufundować nowy, który będzie dla OSP w Borku Wlkp. wyrazem wdzięczności 

i podziękowania za długoletnią, społeczną działalność oraz pracę z młodzieżą na ziemi boreckiej.  

Dla wszystkich fundatorów wpłacających kwotę 200 zł lub więcej zostanie umieszczony gwóźdź 

na drzewcu sztandaru. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje na ww. cel przeznaczyć 200 zł. 

Ponadto Sekretarz zwrócił uwagę, że wniosek nie zawiera wskazania podmiotu, któremu można 

przekazać dofinansowanie. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. Postanowił zakupić materiały niezbędne 
do wykonania sztandaru do kwoty 200 zł i przekazać Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Borku Wlkp.  

Odpowiedzi udzieli oraz zajmie się sprawą Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu. 

 
Ad. 5 b) 
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne oraz określenia liczby godzin dla uczennicy klasy IV Technikum 

kształcącego w zawodzie technik ekonomista przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

„Przepis art. 71b ust. 5c ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (tekst jednolity: Dz. U. 

z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 ze zmianami) stanowi, iż organizowanie indywidualnego nauczania 

należy do dyrektora szkoły, do której uczęszcza uczeń posiadający orzeczenie o potrzebie 

indywidualnego nauczania. Dyrektor nauczanie indywidualne organizuje w porozumieniu z organem 

prowadzącym. Natomiast przepisy rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 

18 września 2008 r. w sprawie sposobu i trybu organizowania indywidualnego obowiązkowego 

rocznego przygotowania przedszkolnego i indywidualnego nauczania dzieci i młodzieży (Dz. U. 

z 2008 r. Nr 175, poz. 1086) określają tygodniowy wymiar godzin zajęć nauczania indywidualnego, 

który wynosi dla szkół ponadgimnazjalnych  od 12 do 16 godzin. Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi złożył wniosek o umożliwienie organizacji nauczania 

indywidualnego i określenie ilości niezbędnych godzin nauczania tygodniowo dla Moniki Maciejak, 

uczennicy klasy IV Technikum kształcącego w zawodzie technik ekonomista. Uczennica posiada 

aktualne orzeczenie  o potrzebie indywidualnego nauczania w okresie: do końca nauki w szkole. 

Wydział Oświaty i Spraw Społecznych opiniuje pozytywnie powyższy wniosek dyrektora i proponuje 

przyznać 16 godzin nauczania indywidualnego tygodniowo.”  
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. 

Odpowiedzi udzieli Wydział Oświaty i Spraw Społecznych. 

 
Ad. 5 c) 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie dofinansowania w wysokości 

1.000 zł wyjazdu młodzieży na Ukrainę przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że jest to rewizyta w ramach wymiany polsko- ukraińskiej. W wyjeździe bierze udział 

9 uczniów, 6 opiekunów oraz Pan Kazimierz Musielak jako przedstawiciel Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego.  

 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

„Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu pismem z dnia 15 marca br. zwróciła się z prośbą 

o dofinansowanie w wysokości 1000 zł w związku z wyjazdem młodzieży szkolnej na Ukrainę. Wyjazd 

odbędzie się w ramach wymiany polsko- ukraińskiej. Planowany termin wyjazdu 11-17 kwietnia br. 

Wydział pozytywnie opiniuje powyższą inicjatywę, jednocześnie informuje, iż nie posiada środków 

w budżecie na w/w cel.” 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie- 5 głosów „za”. 
Odpowiedzi udzieli Wydział Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Ad. 5 d) 
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli w sprawie budowy 

Pogorzelskiego Centrum Sportowo – Kulturalnego ,,Stara Mleczarnia” przedstawił Starosta 

Pan Andrzej Pospieszyński.  

 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

„Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli pismem z dnia 17 marca br. 

zwrócił się z wnioskiem o wszczęcie rozmów z Gminą Pogorzela w celu porozumienia we wspólnym 

finansowaniu budowy Pogorzelskiego Centrum Sportowo- Kulturalnego. Teren po byłej mleczarni 

wraz z zabudowaniami sąsiaduje z obszarem szkoły. Zagospodarowanie tych budynków na potrzeby 

edukacyjno- kulturalne umożliwi dalszy rozwój placówki, a także będzie służyło społeczności lokalnej, 

jak i powiatowej. Wykorzystanie terenu wkomponuje się w obecną infrastrukturę. Wydział Oświaty 

i Spraw Społecznych w załączeniu przedstawia szczegółowy projekt budowy powyższego centrum.” 

 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił wystąpić z pismem do Burmistrza 
Pogorzeli, informując o inicjatywie przedstawionej przez Dyrektora Pana Krzysztofa Rybkę 
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i z zapytaniem o możliwość jej realizacji przez Gminę Pogorzela przy wsparciu Powiatu 

Gostyńskiego. 
Odpowiedzi udzieli oraz pismo na podpis Starosty przygotuje Wydział Oświaty i Spraw 

Społecznych.  

 

Ad. 5 e) 
Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie w sprawie rozpatrzenia możliwości 

budowy pawilonu mieszkalnego na 35 miejsc przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że obecnie placówka przeznaczona jest dla 46 niepełnosprawnych intelektualnie 

mieszkańców, z czego 8 osób zamieszkuje w mieszkaniu grupowym w Bruczkowie. Proponowany 

budynek miałby powstać na terenie zabytkowego parku, na co konserwator wyraził wstępne 

pozwolenie. Pawilon funkcjonowałby przy obecnym stanie zatrudnienia w działach administracyjnym 

i techniczni- gospodarczym. Zwiększyłaby się o 16 osób liczba zatrudnionych w dziale 

merytorycznym.  

 

Opinia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie: 

„Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu przekazuje opinię w sprawie budowy pawilonu 

mieszkalnego na 35 miejsc przy Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie. Pani Dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Zimnowodzie pismem dnia 10 marca 2010 r. znak DPS — I 051/2/2010 

zwróciła się z wnioskiem o rozpatrzenie możliwości budowy pawilonu mieszkalnego na 35 osób 

na terenie parku przy dps. W związku z tym, iż konieczne jest podjęcie działań mających na celu 

obniżenie miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca w DPS Zimnowoda i zbliżenie 

go do średniego wojewódzkiego kosztu utrzymania, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gostyniu opiniuje pozytywnie wniosek Dyrektora DPS w Zimnowodzie. Koszt utrzymania 

mieszkańca w Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie w 2010 r. wynosi 3519 zł. Gminy, które 

w znacznej mierze są zobowiązane do współfinansowania pobytu swoich mieszkańców w domach 

pomocy, są zainteresowane jak najniższym kosztem utrzymania mieszkańca. Stopniowo, 

wraz z wymieraniem mieszkańców umieszczonych w dps przed 2004 r., może się okazać, iż przy tak 

wysokim koszcie nie będzie chętnych na umieszczenie w DPS Zimnowoda. Sytuację pogarsza fakt, 

iż w Powiecie Gostyńskim funkcjonuje drugi dom o tym samym typie — DPS Chwałkowo, którego 

koszt jest o ok. 1000 zł miesięcznie niższy (2489 zł). Już dziś występują znaczące różnice w licznie 

osób oczekujących w DPS Chwałkowo (8 osób) i w DPS Zimnowoda (1 osoba). Budowa 

dodatkowego pawilonu jest z pewnością jednym z rozwiązań, które spowodują obniżenie 

miesięcznego kosztu utrzymania. Wstępny koszt budowy pawilonu szacuje się na ok. 3 mln zł, 

ma być to budynek parterowy z samodzielną kotłownią. Należy jednak dodać, iż obecnie nie ma 

możliwości, aby uzyskać dofinansowanie ze środków zewnętrznych na dofinansowanie budowy 

pawilonu. Wskazane byłoby, aby nowobudowany pawilon był przeznaczony dla osób starszych, 
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gdyż tego typu miejsc nie ma w Powiecie Gostyńskim, a zapotrzebowanie w związku z procesami 

demograficznymi wzrasta.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił zobowiązać Wydział 

Zarządzania i Inwestycji do przygotowania, w porozumieniu z Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie, koncepcji budynku oraz kosztów przygotowania projektu z uwzględnieniem 
możliwości finansowania ze środków zewnętrznych. 
Sprawą zajmie się Wydział Zarządzania i inwestycji. 

WZI.KS poinformuje Dyrektora DPS o sposobie rozpatrzenia wniosku.  

 

Ad. 5 f) 
Wniosek Rady Sołeckiej wsi Kuczynka w sprawie zakupu kostki brukowej na wymianę i uzupełnienie 

chodnika na odcinku 900 m bieżących i szerokości około 1,2 m przedstawił Sekretarz Pan Leszek 

Maliński.  

 
Opinia Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu 

„Powiatowy Zarząd Dróg w Gostyniu informuje, że w planie finansowym w § 4210 „zakup materiałów 

i wyposażenia” nie są zabezpieczone środki na zakup jakichkolwiek materiałów kamiennych typu 

kostka brukowa, krawężnik, obrzeże itp.) Należy zauważyć, że istniejący chodnik z płyt betonowych 

oraz krawężnik wymaga całkowitej wymiany. Roboty. jednak nie mogą być wykonane 

przez mieszkańców lecz przez firmę specjalistyczną. Szacuje się, że koszty wykonania chodnika 

wraz z ustawieniem krawężnika na ławie betonowej to kwota około 150 tys. zł. Droga została 

zaliczona do III kategorii zaszeregowania. Zgodnie z przyjętą uchwałą należałoby się zwrócić 

do gminy Krobia z propozycją współfinansowania w/w zadania i wówczas rozważyć dalsze działanie.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnej w opinią 
PZD.  
Odpowiedzi udzieli PZD. Ponadto PZD wystąpi do Gminy Krobia z pismem w sprawie 

możliwości współfinansowania zadania.  

 
Ad. 5 g) 
Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie 13 nowych miejsc oraz na użyczenie od Gminy Krobia pomieszczeń znajdujących się 

w budynku Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole Szkoły Podstawowej im. Prof. J. 

Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi i przeniesienie tam zespołów rewalidacyjnych przedstawił 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora.  
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Nowe miejsca byłyby zlokalizowane na I piętrze w budynku pałacowym, w miejscu pracowni 

Środowiskowego Domu Samopomocy. Nowe pracownie Środowiskowego Domu Samopomocy 

zostaną zlokalizowane na piętrze pawilonu w pomieszczeniach, które obecnie wykorzystują zespoły 

rewalidacyjne. Zespoły rewalidacyjne mogłyby być przeniesione do budynku szkoły podstawowej 

w Chwałkowie.  

Ponadto, jeżeli Zarząd Powiatu Gostyńskiego zaakceptuje powyższy pomysł, to DPS zwraca się 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykorzystanie środków pozyskanych ze sprzedaży drewna i usług 

transportowych na zakup wyposażenia 13 miejsc dla osób niepełnosprawnych. Będzie to kwota około 

15.000,00 zł. Szacunkowy koszt wyposażenia 13 miejsc to około 20.000,00 zł. W związku z DPS 

zwraca się o dofinansowanie w kwocie 5.000,00 zł jeszcze w tym roku na zakup wyposażenia. 

Ponadto do wykonania będą prace hydrauliczne, płytkarskie i malarskie na kwotę około 20.000,00 zł 

oraz podjazd dla osób na wózku - około 10.000,00 zł. Wskaźnik zatrudnienia DPS planuje osiągnąć, 

przyjmując stażystów.  

Pismem z dnia 19 marca 2010 r. Gmina Krobia wyraziła zainteresowanie użyczeniem pomieszczeń 

w Chwałkowie.  

 

Opinia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie: 

„Odpowiadając na pismo z dnia 23 marca 2010 r. znak WZI.KS 0714/18/10 w związku z użyczeniem 

przez Gminę Krobia pomieszczeń znajdujących się w Zespole Szkoły Podstawowej Filialnej 

w Chwałkowie przy Zespole Szkoły Podstawowej im. prof. J. Zwierzyckiego i Gimnazjum w Krobi 

na prowadzenie w nich zajęć zespołów rewalidacyjnych dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnej, 

informuję iż opiniuję ww. działania pozytywnie. Użyczenie pomieszczeń pozwoli na wyprowadzenie 

ww. zajęć z budynku Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie (zajęcia te nie są statutowym 

zadaniem dps) i zwiększenie liczby miejsc w Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie, o co czynił 

starania Pan Ryszard Janaszak Dyrektor DPS w Chwałkowie. Zwiększenie liczby miejsc spowoduje 

z kolei obniżenie miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca w DPS Chwałkowo zwiększając jego 

konkurencyjność i atrakcyjność dla przyszłych podopiecznych i gmin, które kierują swoich 

mieszkańców i dopłacają różnicę pomiędzy kosztem utrzymania a opłatą wnoszoną przez 

mieszkańca.” 

 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił oddalić podjęcie decyzji w tej sprawie 
do czasu przedstawienia przez Dyrektora DPS szczegółowego kosztorysu prac związanych 

z utworzeniem nowych miejsc. 
Sprawą zajmie się WZI.KS 
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Ad. 5 h) 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie modernizacji stołówki szkolnej 

przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

Poinformował, że w najbliższych dniach do prac przystąpi Audytor Wewnętrzny Pan Zbigniew Hołoga, 

którego zadaniem będzie m.in. analiza obecnych kosztów prowadzenia stołówki przez szkołę.  

 

Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 

 

„Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu pismem z dnia 22 marca br. informuje, że koszty 

funkcjonowania stołówki szkolnej w roku 2009 wyniosły 228.090,87 zł. Młodzież mieszkająca 

w internacie za wyżywienie w roku 2009 zapłaciła kwotę 76.408,13 zł. Po przeprowadzeniu 

wstępnych rozmów z osobami mogącymi wykonywać usługi gastronomiczne dla mieszkańców 

internatu, uczniów i pracowników szkoły stwierdzono następujące możliwości: 

1. Pracownice zatrudnione w stołówce chcą prowadzić działalność gospodarczą w zakresie 

wykonywania usług gastronomicznych i dzierżawić pomieszczenia i sprzęt na podstawie 

umowy, 

2. Wykonywaniem usług gastronomicznych i dzierżawieniem pomieszczeń i wyposażenia 

zainteresowania jest Firma Usługowo- Handlowa „MEDIJ” Danuta Łapawa oraz Firma 

Usługowo- Handlowa „WERNI” Roman Kmieć. 

W chwili obecnej w szkole z wyżywienia korzysta 50 uczniów i 20-30 nauczycieli. Koszt jednostkowy 

wyżywienia oferowany przez firmy gastronomiczne przypadający na ucznia kształtuje się w wysokości 

10 do 15 zł. W załączeniu przedstawiamy koszty funkcjonowania stołówki szkolnej w Zespole Szkół 

Rolniczych w Grabonogu w 2009 r.” 
 

Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił powrócić do sprawy 
po przeprowadzeniu audytu przez Pana Zbigniewa Hołogę.  

O decyzji Zarządu poinformuje Dyrektora ZSR w Grabonogu Wydział Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

 
Ad. 6 a) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia Aneksu Nr 18 do umowy zawartej w dniu 4 stycznia 2005 r. 

o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach przedstawił Sekretarz Pan 

Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 128/1103/10 w sprawie zawarcia Aneksu Nr 18 do umowy zawartej w dniu 
4 stycznia 2005 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach 
została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
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Ad. 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie zasad zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni psychologiczno – 

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2010/2011 przedstawił 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 128/1104/10 w sprawie zasad zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni 
psychologiczno – pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 
2010/2011 została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 

Ad. 6 c) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 95/802/09 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 

28 maja 2009 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół i poradni psychologiczno – 

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku szkolnym 2009/2010 przedstawił 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 128/1105/10 w sprawie zmiany uchwały Nr 95/802/09 Zarządu Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacji szkół 

i poradni psychologiczno – pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Gostyński w roku 
szkolnym 2009/2010 została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 

Ad. 6 d) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 128/1106/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie 
i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków została podjęta w wyniku 

głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 6 e) 
Projekt uchwały w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Poznaniu, komputera 

przenośnego – notebooka przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 

Uchwała Nr 128/1107/10 w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Poznaniu, 
komputera przenośnego – notebooka została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
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Ad. 6 f)  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie innowacji pedagogicznej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr 128/1108/10 w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie innowacji 

pedagogicznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 6 g) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictw przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 

 
Uchwała Nr 128/1109/10 w sprawie udzielenia pełnomocnictw została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 

 
Ad. 6 h) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie powiatu na 2010 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak poinformowała, że Dyrektor ZSR w Grabonogu pismem z dnia 

15 marca br. zwróciła się o zwiększenie budżetu na zapłatę umowy dzierżawy gruntu położonego 

na działce 166/4 o powierzchni 1,0253 ha na której zlokalizowany jest plac do nauki jazdy oraz plac 

do agregatowania. Umowa dzierżawy została spisana w związku z niedotrzymaniem warunków 

porozumienia z dnia 3 czerwca 2009 r. 

 
Zarząd w wyniku głosowania- 5 głosów „za” postanowił zwiększyć środki o 4.000 zł z rezerwy 

oświatowej na zapłatę czynszu dzierżawnego za miesiące marzec i kwiecień 2010 r. 
oraz zobowiązać Dyrektor ZSR w Grabonogu do przedstawienia Zarządowi Powiatu 
alternatywnych miejsc możliwych do wykorzystania na naukę jazdy młodzieży 
wraz z przewidywanymi kosztami. 

 
Uchwała Nr 128/1110/10 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2010 r. została podjęta w wyniku 
głosowania- 5 głosów „za”. 

 
Ad. 6 i) 
Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia drugich rokowań na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Kosowie przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
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Sekretarz przedstawił informację Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami w sprawie rokowań na sprzedaż zespołu pałacowo- parkowego w Kosowie. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała Nr 128/1111/10 w sprawie ogłoszenia drugich rokowań na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Kosowie została podjęta w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Ad. 7 a) 
Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych z wykorzystania 

środków na dofinansowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli w roku 2009. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 b) 

Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie ilości wydanych 

decyzji administracyjnych do Zakładu Opiekuńczo- Leczniczego w SP ZOZ w Gostyniu, 

Wydział informuje, że w I kwartale 2010 roku wydał 33 decyzje administracyjne.  

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował, że w grudniu 2009 r. wydano 27 decyzji z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia 2010 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 c) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami w sprawie wykupu gruntów pod rondo na skrzyżowaniu drogi 
wojewódzkiej z drogą powiatową 4930P Poraj – Czachorowo. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński poinformował o możliwości wcześniejszego terminu realizacji 

zadania na drodze nr 434, tj. budowy ronda na skrzyżowaniu z drogą powiatową 4930P Poraj- 

Czachorowo. Możliwość taka jest realna z uwagi na duże oszczędności środków powstałe 

po rozstrzygnięciu przetargów dotyczących modernizacji drogi wojewódzkiej 434. Jednocześnie 

poinformował, że nie zaplanowano w budżecie powiatu środków na wykup gruntów pod ww. zadanie. 

 

Ad. 8) 
W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu” 

głosu nie zabrano. 
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Ad. 9) 

Wolne głosy i wnioski 

Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak poinformował, że w dniu wczorajszym, tj. 7 kwietnia odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami gmin powiatu w sprawie uruchomienia programu likwidacji wyrobów 

zawierających azbest na terenie powiatu gostyńskiego. Gminy mają do dnia 14 kwietnia br. czas 

na udzielenie odpowiedzi o przystąpieniu do programu i jeżeli wyrażą taką wolę konieczne będzie 

podjęcie przez Radę Powiatu stosownej uchwały w tej sprawie.  
 
Ad. 10) 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął sto 

dwudzieste ósme posiedzenie Zarządu.  

 

 

 
Członkowie Zarządu: 
1. Janusz Sikora   ………………………….. 

2. Grzegorz Józefowski ………………………….. 

3. Kazimierz Musielak ………………………….. 

4. Jerzy Ptak   …………………………... 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Mikstacka 

 


